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Protokół nr LII/22 z LII Sesji Rady Miasta i Gminy Łosice 

Informacje dotyczące sesji:  

Data rozpoczęcia:  16 maja 2022 r.  

Godzina rozpoczęcia: 15.40 

Godzina zakończenia: 17.50 

Miejsce:  Sala konferencyjna Urzędu Miasta i Gminy  

w Łosicach  

Liczba Radnych: 15  

Liczba obecnych radnych: 15  

Ponadto w obradach udział wzięli m.in. 

1. Mariusz Kucewicz - Burmistrz Miasta i Gminy Łosice   

2. Marta Stasiuk - Skarbnik Miasta i Gminy Łosice 

3. Małgorzata Łaska  - Sekretarz Miasta i Gminy Łosice 

4. Dorota Kozłowska - Dyrektor Łosickiego Domu Kultury 

5. Michał Lewczuk  - Prezes Spółki Kom-Gaz w Łosicach 

6. Jarosław Aniszewski - Z-ca Komendanta Powiatowego Policji w Łosicach 

7. Mariusz Popławski  - Komendant Powiatowej Straży Pożarnej Policji 

Wykaz osób zaproszonych na sesję stanowi Załącznik Nr 1 do niniejszego protokołu.  

Lista osób zaproszonych stanowi Załącznik Nr 2 do niniejszego protokołu. 

Lista sołtysów i przewodniczących zarządu osiedli stanowi Załącznik nr 3 do niniejszego 

protokołu. 

Zaproszenie na sesję stanowi Załącznik Nr 4 do niniejszego protokołu. 
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1. Otwarcie. 

Przewodnicząca Rady Pani Ewa Hornowska otworzyła LII sesję Rady Miasta i Gminy Łosice, 

poinformowała, iż zgodnie z obowiązującymi przepisami sesja jest nagrywana i 

transmitowana. Powitała wszystkich obecnych na sali. 

2. Sprawy organizacyjne. 

1) stwierdzenie quorum  

Przewodnicząca Rady Pani Ewa Hornowska na podstawie listy obecności potwierdziła 

obecność 14 radnych, co stanowi quorum pozwalające na przeprowadzenie obrad i 

podejmowanie prawomocnych decyzji.  

Lista obecności Radnych stanowi Załącznik Nr 5 do niniejszego protokołu.  

Potwierdzenie odbioru materiałów na sesje stanowi Załącznik Nr 6 do niniejszego protokołu. 

2) przedstawienie porządku obrad  

1. Otwarcie, 

2. Sprawy organizacyjne: 

1) Stwierdzenie quorum, 

2) Przedstawienie porządku obrad. 

3) Przyjęcie protokołów z poprzednich sesji z dnia 28 lutego 2022 r. i z dnia 21 marca 2022 

r. 

3. Informacja z działalności Łosickiego Domu Kultury i biblioteki miejskiej.  

4. Omówienie stanu bezpieczeństwa i ochrony przeciwpożarowej na terenie Miasta 

 i Gminy Łosice. 

5. Podjęcie uchwał: 
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1) w sprawie wyznaczenia miejsc do prowadzenia handlu w piątki i soboty przez rolników i 

ich domowników oraz wprowadzenia regulaminu określającego zasady prowadzenia 

handlu w piątki i soboty przez rolników i ich domowników; 

2) w sprawie zmiany uchwały nr LI/319/22 Rady Miasta i Gminy Łosice z dnia 21 marca 2022 

r. w sprawie uchwalenia Miejsko-Gminnego programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na terenie Miasta i Gminy 

Łosice na 2022 r. 

3) w sprawie wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem Miasta i 

Gminy Łosice na lata 2022-2026; 

4) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowymi 

dzierżawcami nieruchomości zabudowanej położonej w Łosicach, stanowiącej własność 

Gminy Łosice; 

5) w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie służebnością przesyłu nieruchomości 

gruntowych położonych w Nowosielcu, stanowiących własność Gminy Łosice na rzecz 

Polskiej Spółki Gazownictwa Sp. z o.o. z siedzibą w Tarnowie; 

6) w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości; 

7)  w sprawie przekazania do zaopiniowania organowi regulacyjnemu projektu regulaminu 

dostarczania wody i odprowadzania ścieków  

8) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Łosice na lata 2022-2032; 

9) w sprawie zmian w budżecie gminy w 2022 roku. 

6. Sprawy różne i wolne wnioski. 

7. Zamknięcie obrad. 

Przewodnicząca Rady zapytała, czy ktoś wnosi o zmianę porządku obrad? 

Zmian do porządku obrad nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Rady poprosiła o przegłosowanie całego porządku obrad. 
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W wyniku przeprowadzonego jawnego głosowania przy wykorzystaniu urządzeń 

umożliwiających sporządzenie i utrwalenie imiennego wykazu głosowań radnych, Rada w 

obecności 14 radnych, 14 głosami „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”, 

zaakceptowała porządek obrad. 

Wykaz głosowania imiennego stanowi Załącznik Nr 7 do niniejszego protokołu. 

3) Przyjęcie protokołów z poprzednich sesji z dnia 28 lutego 2022 r. i z dnia 21 marca 2022 

r. 

Przewodnicząca Rady nadmieniła, iż protokół z dnia 28 lutego 2022 roku jest umieszczony w 

Biuletynie Informacji Publicznej i wyłożony przed obradami sesji i dostępny był w Biurze 

Rady. 

Radni nie zgłosili uwag do protokołu.  

W wyniku przeprowadzonego jawnego głosowania przy wykorzystaniu urządzeń 

umożliwiających sporządzenie i utrwalenie imiennego wykazu głosowań radnych, Rada w 

obecności 14 radnych biorących udział w głosowaniu 14 głosami „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 

głosów „wstrzymujących się”, przyjęła protokół nr L z L sesji Rady Miasta i Gminy Łosice. 

Wykaz głosowania imiennego stanowi Załącznik Nr 8 do niniejszego protokołu.  

Przewodnicząca Rady nadmieniła, iż protokół z dnia 21 marca 2022 roku jest umieszczony w 

Biuletynie Informacji Publicznej i wyłożony przed obradami sesji i dostępny był w Biurze 

Rady. 

Radni nie zgłosili uwag do protokołu.  

W wyniku przeprowadzonego jawnego głosowania przy wykorzystaniu urządzeń 

umożliwiających sporządzenie i utrwalenie imiennego wykazu głosowań radnych, Rada w 

obecności 14 radnych biorących udział w głosowaniu 14 głosami „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 

głosów „wstrzymujących się”, przyjęła protokół nr LI z LI nadzwyczajnej sesji Rady Miasta i 

Gminy Łosice. 

Wykaz głosowania imiennego stanowi Załącznik Nr 9 do niniejszego protokołu.  
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3. Informacja o działaniach podjętych między sesjami: 

1)  Burmistrza 

Burmistrz wyraził swoją radość w związku z przybyciem sołtysów po tak długim okresie 

nieobecności na sesji. Ostatnia sesja odbyła się 28 lutego 2022r. Początek marca był to 

szereg działań podjętych w związku z wybuchem wojny na Ukrainie. Posiedzenia sztabu 

kryzysowego gminnego, powiatowego, zarządzanie kryzysowe w powiecie, mobilizacja 

zbiórek, spotkania z wojewodą, spotkania z policją. Szereg różnych działań. Dla partnerskiego 

miasta Przemyślany udało się zebrać 20 palet przeróżnej żywności. Zbiórka dla mieszkańców, 

których mamy na naszym terenie. Do 50 osób mamy możliwość gościć w Transgranicznym 

Centrum. Obecnie są 43 osoby. Burmistrz podziękował wszystkim za ofiarność i służbom 

strażom, osp, policji, kgw, pracownikom za dar serca i zaangażowanie. Jest wydanych prawie 

450 peseli. Cały czas trwają zbiórki, jeżeli ktoś jest chętny pomóc, zapraszamy. Na początku 

czerwca ma do Łosic przyjechać burmistrz Przemyślan.  

1 marca 2022 r. – spotkanie z projektantami w sprawie inwestycji z Polskiego Ładu.  

Spotkanie z zarządzania kryzysowego w starostwie powiatowym. 

2 marca 2022 r. – gminny sztab kryzysowy. Plany odnośnie zbiórek i rozpoczęcie wsparcia.  

5 marca 2022 r. – zebranie w OSP Łuzki. 

9 marca 2022 r. – spotkanie z dyrektorami szkół w sprawie obowiązku przygotowania szkół 

do przyjęcia dodatkowych uczniów.  

11 marca 2022 r. – walne w Związku Miast Polskich. 

12 marca 2022 r. – zebranie w OSP Niemojki. 

14 marca 2022 r. – zebranie w sprawie zasobów nieruchomości oraz komisja skarg, 

wniosków i petycji w Urzędzie Miasta i Gminy w Łosicach. 

17 marca 2022 r.- akt notarialny na sprzedaż kamienicy w Rynku. Spotkanie z dyrektorami 

szkół. Promocja książki napisanej przez Mariana Czmocha „Pomorzaki”.  
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18 marca 2022 r.– spotkanie w sprawie projektu e-usługi. Spotkanie z prezesem spółki 

gazowej. 

21 marca 2022 r. – sesja nadzwyczajna Rady MiG Łosice. 

22 marca 2022 r. – podsumowanie pierwszego etapu CWD, którego Łosice są liderem. 

Głównym wypracowanym projektem jest gospodarka śmieciowa, podejmowane są działania, 

aby stworzyć dodatkowe punkty segregacji i obniżyć koszty odpadów. Będą centra wsparcia 

dodatkowego plus, gdzie nasze projekty będą dalej kontynuowane.  

23 marca 2022 r.– spotkanie z dyrektorem Siwakiem w celu współpracy. Spotkanie w 

sprawie remontu urzędu miasta z urzędem skarbowym. Z naszej kotłowni zasilany jest urząd 

skarbowy, ŁDK. Chcemy zmodernizować kotłownię na bardziej ekologiczną. Odbiór nowego 

parkingu przy tkz. LOKu – nowo utwardzony teren.  

25 marca 2022 r.– kolejne spotkanie z wójtami w sprawie e-usług. Powstał problem, bo 

Paprotnia zdjęła z budżetu swoją kwotę w projekcie, co uniemożliwia nam ogłoszenie 

przetargu bo nie mamy środków zabezpieczonych. Trwają rozmowy co, dalej zrobić z tym 

projektem. 

28 marca 2022 r. – walne w Nieskażonym Środowisku. 

30 marca 2022 r. – walne w Podlaskim Stowarzyszeniu Gmin, i Lokalnej Grupie Działania 

Tygiel Doliny Bugu. 

7 kwietnia 2022 r. – spotkanie z projektantami. 

9 kwietnia 2022 r.– jarmark wielkanocny w Rynku. 

11 kwietnia 2022 r. – wspólnie z Radą Miasta i Gminny Łosice uczestniczyłem w komisji z 

prezesem Nieskażonego Środowiska. 

12 kwietnia 2022 r. – sprawa sądowa dot. zaległości z 2013 r., kwestia sporna niestety miasto 

i gmina Łosice przegrała w drugiej instancji podjęto decyzję, że nie ma sensu się odwoływać.  

13 kwietnia 2022 r. – uroczystości katyńskie, wspomnienie katastrofy smoleńskiej. Burmistrz 

podziękował wszystkim za udział w uroczystościach. Musimy pamiętać o wydarzeniach z 
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historii, aby to była przestroga dla naszych przyszłych pokoleń. Pokój nie jest rzeczą daną 

nam na zawsze i trzeba ją pielęgnować. 

20 kwietnia 2022 r. – spotkanie z profesorem z Politechniki Warszawskiej ekspert od 

odpadów. Ustalana była forma współpracy i forma instalacji, jaką chcemy rozbudowywać w 

naszym partnerstwie. Spalarnia na całym obszarze CWD jest pomysłem dość trudnym do 

realizacji, ponieważ nikt nie chciał się podjąć lokalizacji takiej instalacji. Jako całe CWD mamy 

strumień śmieci ok 12 tyś ton śmieci, a żeby instalacja działała trzeba mieć powyżej 30 tyś 

ton.  

21 kwietnia 2022 r. – udział w konferencji odnośnie elektryczności, obniżenia kosztów 

oświetlenia zorganizowaną przez firmę ASAJ. 

22 kwietnia 2022 r. - udział z burmistrzem Sokołowa Podlaskiego i z częścią grupy CDW w 

Sokołowie Podlaski w sprawie odpadów, bo jest szansa, że Sokołów będzie w stanie 

wybudować instalacje, ponieważ jest tam pobór potrzebny, jeżeli chodzi o zakłady mięsne 

sokołowskie. Cały czas jesteśmy otwarci na to, co robią gminy z powiatu siedleckiego, bo też 

zawiązały stowarzyszenie. Prezydent Siedlec też ma pomysł, aby u siebie wybudować 

spalarnie. Obserwujemy wszystkie działania, aby znaleźć rozwiązanie najlepsze dla nas.  

25 kwietnia 2022 r. – otwarcie biblioteki przy Szkole Podstawowej nr 1 w Łosicach. 

26 kwietnia 2022 r. – akt notarialny na mieszkanie przy ul. Czarkowskiego. Spotkanie 

oświatowe w sprawie zmian modernizacji systemu oświaty ze specjalistami z Orke.  

28 kwietnia 2022 r. – otwarcie ofert na świetlice w Świniarowie.  

29 kwietnia 2022 r. – Powiatowa Rada Rynku Pracy w Powiatowym Urzędzie Pracy w 

Łosicach. Spotkanie z projektantami w sprawie projektów, które realizujemy z Ładu 

Polskiego. Promocja książki „Katyniacy Ziemi Łosickiej”. 

30 kwietnia 2022 r. – operacja Czysta Rzeka. 

1 maja 2022 r. - turniej tenisa stołowego w Patkowie. W Niemojkach na Mszy ksiądz 

proboszcz Leszek Hryciuk został mianowany przez biskupa kapelanem miejsko gminnym OSP. 
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3 maja 2022 r. – Konstytucja 3 Maja. 

4 maja 2022 r. – święto Straży. Udział na zaproszenie komendanta Straży w Dniu Strażaka w 

Państwowej Straży Pożarnej w Łosicach. Wieczorem udział w święcie strażaka w OSP 

Niemojki. 

6 maja 2022 r. – akt notarialny na mieszkanie przy ul. Międzyrzeckiej. Spotkanie CWD z 

fundacją, która ma finansować przygotowanie do projektów związanych z odpadami.  

10 maja 2022 r. – komisja rewizyjna Nieskażone Środowisko. 

11 maja 2022 r. – targi kieleckie, konferencja dla samorządów. Drogi betonowe stają się 

ciekawa alternatywą i są 20 % tańsze od asfaltu. Nie trzeba do niej krawężników, bo sama 

jest monolitem. Żywotności 30 lat.  

12 maja 2022 r. – komisja wspólna Rady Miasta I Gminy Łosice. 

15 maja 2022 r. – Dzień Strażaka w OSP w Łosicach. 

Dzisiaj rano udział w konferencji Czyste Powietrze w WFOSiGW w Siedlcach. 

2) Przewodniczącej Rady 

21 maca 2022 r,. – sesja nadzwyczajna Rady Miasta i Gminy Łosice. 

11 kwietnia 2022 r. spotkanie z prezesem Nieskażonego Środowiska. 

13 kwietni 2022 r. – wraz z radnymi uczestniczyłam w uroczystościach katyńskich. 

30 kwietnia 2022 r. – operacja czysta rzeka. 

3 maja – święto Konstytucji 3 maja  

12 maja – komisja wspólna Rady Miasta i Gminy Łosice. 

15 maja 2022 r. – udział w Dniu Strażaka w OSP Łosice 
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4. Informacja z działalności Łosickiego Domu Kultury i biblioteki miejskiej.  

Dyrektor ŁDK Dorota Kozłowska przedstawiła informacje z działalności ŁDK i biblioteki 

miejskiej za 2021 rok, które stanowi Załącznik nr 10 do niniejszego protokołu. 

5. Omówienie stanu bezpieczeństwa i ochrony przeciwpożarowej na terenie Miasta i Gminy 

Łosice. 

Z-ca Komendanta Powiatowego Policji Jarosław Aniszewski przedstawił stan 

bezpieczeństwa na terenie Miasta i Gminy Łosice, który stanowi Załącznik nr 11 do 

niniejszego protokołu. Komendant podziękował za dotychczasowa współpracę z 

samorządem. 

Przewodnicząca Rady zapytała, czy są pytania do komendanta? 

Mieszkaniec miasta Łosice zgłosił że na ul. .Żeromskiego ze znaczną prędkością poruszają się 

pojazdy pomimo tego, że jest ograniczenie do 30 km. Zgłaszana sprawa była u komendanta i 

w tym samym dniu był patrol lecz nikogo nie zatrzymał bo znajomych rajdowców ze Zdrowej 

policja nie zatrzymuje – tak stwierdził mieszkaniec. Kolejna sprawa, jaką zgłosił mieszkaniec 

to jeżdżenie bez prawa jazdy samochodem. Policja wie, kto ma zatrzymane prawo jazdy i 

pomimo tego porusza się pojazdami. Następna sprawa kontrolowanie sklepów – zgłaszane 

było kilka razy przy ul. Narutowicza przy sklepie piją cały czas. Mieszkaniec poprosił, aby 

policja pieszo, choć raz przez godzinę przeszła się po mieście i zobaczyła, co się dzieje.  

Z-ca Komendanta – Szanowni Państwo, Szanowny Panie, serdecznie dziękuje za te 

konstruktywne uwagi. Tak, jak Pan był uprzejmy powiedzieć, rozmawialiśmy około trzech 

tygodni temu i to, co pozwoliłem sobie zauważyć starałem się reagować, jako policja na 

wszystkie zgłoszenia. I naprawdę proszę mi wierzyć, że takich zgłoszeń jak Pan tutaj mówi 

każdego dnia mamy szereg i brak jest możliwości abyśmy zadowolili wszystkich państwa i 

postawili patrole we wszystkich miejscach, tam gdzie państwo tego oczekujecie o określonej 

godzinie i określonej porze. Mamy szereg zdarzeń drogowych, mamy przestępstwa, mamy 

inne interwencje. Natomiast tak, jak powiedziałem, w miarę możliwości każdą taką 

informacje staramy się poważnie podejść zweryfikować. I tak jak sam Pan zauważył, ten 

patrol pojawił się ale nie będzie 24 godziny na dobę stał w określonym miejscu. Nie mniej 
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jednak zapewniam Państwa, tak jak ta informacja i wszystkie pozostałe, które otrzymujemy 

pozostaną w dalszym naszym zainteresowaniu. Jeżeli chodzi o prawa jazdy, o których pan 

mówił osoby poruszają się bez tych uprawnień, tudzież spożywanie alkoholu – również takie 

sygnały mamy. Zapewniam, że wszystkie te sygnały są sprawdzane i weryfikowane. Nie 

chciałbym się odnosi do Pana słów dotyczących tego, że policjanci wszystkich znają, bo w 

większości wszyscy państwo się tutaj znają to nie jest metropolia. Więc ciężko było by mi się 

odnosić do tego, że policjanci rozmawiają z poszczególnymi osobami. Jeżeli chodzi o patrole 

piesze w miarę możliwości tak, oczywiście policjanci dokonują patrolowania nie tylko przy 

użyciu pojazdów służbowych, ale byliście państwo może już w stanie zauważyć, że policjanci 

patrolują miasto pieszo i zostawiaj samochód w takim miejscu, aby mogli szybko do niego 

wrócić z uwagi na interwencje. Zdaje sobie sprawę, że nie wszystkich jesteśmy w stanie 

zadowolić. W miarę możliwości staramy się realizować czynności, które na nas ciążą.  

Mieszkaniec zapytał czy dopiero jak ktoś zginie na terenie gdzie jest ograniczenie prędkości 

do 30 km to się zainteresuje policja? A pan komendant zobowiązywał się, że będzie częściej 

patrol, a tylko raz była. 

Przewodnicząca Rady – ten problem, który teraz Pan porusza był również poruszony na 

komisji przez radnego Kalickiego i pani komendant też poinformował, że jest krajowa mapa 

zagrożeń, gdzie można zgłaszać interwencje. Na zgłoszenie musi być reakcja, więc 

interwencja będzie podjęta. 

Mieszkaniec poprosił, aby chociaż raz w tygodniu policja przeszła się pieszo po mieście.  

Z-ca Komendanta odpowiedział, że obszar jest dość rozległy i nie ma możliwości, aby 

policjanci byli cały czas tylko w jednym miejscu. Krajowa mapa zagrożeń, telefon 112 

powoduje, że na wszystkie zgłoszenia policja reaguje. 

Więcej pytań nie zgłoszono.  

Komendant Powiatowy Straży Pożarnej Mariusz Popławki przedstawił informację o 

bezpieczeństwie przeciwpożarowym na terenie Miasta i Gminy Łosice za 2021 rok, które 

stanowi Załącznik Nr 12 do niniejszego protokołu.  
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Radny Pan Mirosław Dymowski - Pani Przewodnicząca, tak szybko skończyła temat odnośnie 

ostatniej wypowiedzi i właściwie mam pytanie do komendanta Policji jeśli można.  

Przewodnicząca Rady – proszę bardzo. 

Radny Pan Mirosław Dymowski - Panie Komendancie nie wiem, czy Panu przekazano, 

poprzedni Komendant Pan Borkowski był dość często proszony o patrole piesze. Dość często 

rozmawialiśmy na sesji, z początku były problemy, wszyscy radni pamiętają. Pan komendant 

mówił, że potrzeba dodatkowych etatów, za mało jest policjantów, trzeba dodatkowych 

środków na patrole piesze. Zróbmy wszystko, aby te patrole piesze były. Czy zmieniło się coś 

w tej materii Panie Komendancie? Czy jest tak, dalej jak mówił Komendant Borkowski, że 

trzeba wolnych etatów, pieniędzy? Czy możecie wyjść do mieszkańców w tak małym 

miasteczku, twarzą w twarz stanąć? Jeżeli policjanci poruszają się cały czas samochodem nie 

ma możliwości z nimi porozmawiać. Kolejne pytanie, czy jeżeli są jakieś zdarzenia u nas, czy 

są one wybiórczo publikowane na stronie komendy, czy wszystkie są zamieszczane, czy te 

ważniejsze? Czy ktoś to określa? Dziękuję. 

Z-ca Komendanta – odnośnie patroli, oczywiście sytuacja jest tak skomplikowana, że 

policjanci są na szkołach, kursach podstawowych, są policjanci, którzy przebywają na 

zwolnieniach, stąd tych wszystkich policjantów na służbie nie ma. Nie mniej jednak 

wychodząc naprzeciw oczekiwaniom państwa, to rozmawialiśmy na pierwszym moim 

spotkaniu są patrole piesze nie cało dzienne, bo proszę mieć na uwadze sposób 

patrolowania, formę patrolowania nie wchodząc już zbytnio w szczegóły jest to forma 

mieszana. Policjanci poruszają się pojazdem służbowym, wysiadają z tego pojazdu, dokonują 

jakiegoś obchodu, patrolu po to, aby jak Pan był uprzejmy zauważyć, aby ze społeczeństwem 

porozmawiać. Jeżeli chodzi o kontakty ze społeczeństwem jest dzielnicowy. Telefon do 

dzielnicowego jest ogólnie dostępny. Dzielnicowy w ramach swego obchodu przemieszcza 

się po gminie. Jest możliwość spotkania z nim. Jeżeli chodzi o patrole piesze już one ruszyły. 

Mamy sezon cieplejszy, zbliża się sezon letni, te patrole będą widoczne w miarę naszych 

możliwości. Bardzo proszę mnie zrozumieć. T o nie jest tak, że rzucam tutaj obietnice, że 

będzie tych patroli zagęszczenie w miarę możliwości na tyle, na ile jesteśmy w stanie. 

Pochylając si nad tym problemem i wychodzą naprzeciw Państwa oczekiwaniom policjanci 

pełnią służbę pieszo. Jeżeli chodzi o drugie pytanie:, co do informacji na stronie komendy 
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powiatowej oczywiście one są zamieszczane. Zajmuje się tym oficer prasowy. I tak naprawdę 

nie ma obowiązku zamieszczania wszystkich informacji po kolei. W zależności od 

intensyfikacji, ilości tych zdarzeń, oficer prasowy w ten sposób sobie je weryfikuje. 

Zaznaczam nie są to wszystkie informacje. 

Przewodnicząca Rady zarządziła 10 minut przerwy. 

5. Podjęcie uchwał: 

1) w sprawie wyznaczenia miejsc do prowadzenia handlu w piątki i soboty przez rolników 

i ich domowników oraz wprowadzenia regulaminu określającego zasady prowadzenia 

handlu w piątki i soboty przez rolników i ich domowników; 

Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały, poinformowała, iż na komisji wspólnej 

został pozytywnie zaopiniowany, następnie zarządziła głosowane. 

W wyniku przeprowadzonego jawnego głosowania przy wykorzystaniu urządzeń 

umożliwiających sporządzenie i utrwalenie imiennego wykazu głosowań radnych, Rada w 

obecności 15 radnych, przy 14 radnych biorących udział w głosowaniu, 14 głosami „za”, 0 

głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”, podjęła uchwałę Nr LII/323/22 w 

sprawie wyznaczenia miejsc do prowadzenia handlu w piątki i soboty przez rolników i ich 

domowników oraz wprowadzenia regulaminu określającego zasady prowadzenia handlu w 

piątki i soboty przez rolników i ich domowników, która stanowi Załącznik Nr 13 do 

niniejszego protokołu. 

Wykaz głosowania imiennego stanowi Załącznik Nr 14 do niniejszego protokołu. 

2) w sprawie zmiany uchwały nr LI/319/22 Rady Miasta i Gminy Łosice z dnia 21 marca 

2022 r. w sprawie uchwalenia Miejsko-Gminnego programu Profilaktyki i 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na terenie 

Miasta i Gminy Łosice na 2022 r. 

Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały, poinformowała, iż na komisji wspólnej 

został pozytywnie zaopiniowany, następnie zarządziła głosowane. 
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W wyniku przeprowadzonego jawnego głosowania przy wykorzystaniu urządzeń 

umożliwiających sporządzenie i utrwalenie imiennego wykazu głosowań radnych, Rada w 

obecności 15 radnych, przy 14 radnych biorących udział w głosowaniu, 14 głosami „za”, 0 

głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”, podjęła uchwałę Nr LII/324/22 w 

sprawie zmiany uchwały nr LI/319/22 Rady Miasta i Gminy Łosice z dnia 21 marca 2022 r. w 

sprawie uchwalenia Miejsko-Gminnego programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na terenie Miasta i Gminy Łosice na 2022 r., 

która stanowi Załącznik Nr 15 do niniejszego protokołu. 

Wykaz głosowania imiennego stanowi Załącznik Nr 16 do niniejszego protokołu. 

3) w sprawie wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem Miasta i 

Gminy Łosice na lata 2022-2026; 

Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały, poinformowała, iż na komisji wspólnej 

został pozytywnie zaopiniowany, następnie zarządziła głosowane. 

W wyniku przeprowadzonego jawnego głosowania przy wykorzystaniu urządzeń 

umożliwiających sporządzenie i utrwalenie imiennego wykazu głosowań radnych, Rada w 

obecności 15 radnych, przy 14 radnych biorących udział w głosowaniu, 14 głosami „za”, 0 

głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”, podjęła uchwałę Nr LII/325/22 w 

sprawie wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem Miasta i Gminy 

Łosice na lata 2022-2026, która stanowi Załącznik Nr 17 do niniejszego protokołu. 

Wykaz głosowania imiennego stanowi Załącznik Nr 18 do niniejszego protokołu. 

4) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowymi 

dzierżawcami nieruchomości zabudowanej położonej w Łosicach, stanowiącej własność 

Gminy Łosice; 

Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały, poinformowała, iż na komisji wspólnej 

został pozytywnie zaopiniowany, następnie zarządziła głosowane. 

W wyniku przeprowadzonego jawnego głosowania przy wykorzystaniu urządzeń 

umożliwiających sporządzenie i utrwalenie imiennego wykazu głosowań radnych, Rada w 
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obecności 15 radnych, przy 14 radnych biorących udział w głosowaniu, 14 głosami „za”, 0 

głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”, podjęła uchwałę Nr LII/326/22 w 

sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowymi 

dzierżawcami nieruchomości zabudowanej położonej w Łosicach, stanowiącej własność 

Gminy Łosice, która stanowi Załącznik Nr 19 do niniejszego protokołu. 

Wykaz głosowania imiennego stanowi Załącznik Nr 20 do niniejszego protokołu. 

5) w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie służebnością przesyłu nieruchomości 

gruntowych położonych w Nowosielcu, stanowiących własność Gminy Łosice na rzecz 

Polskiej Spółki Gazownictwa Sp. z o.o. z siedzibą w Tarnowie; 

Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały, poinformowała, iż na komisji wspólnej 

został pozytywnie zaopiniowany, następnie zarządziła głosowane. 

W wyniku przeprowadzonego jawnego głosowania przy wykorzystaniu urządzeń 

umożliwiających sporządzenie i utrwalenie imiennego wykazu głosowań radnych, Rada w 

obecności 15 radnych, 15 głosami „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”, 

podjęła uchwałę Nr LII/327/22 w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie służebnością 

przesyłu nieruchomości gruntowych położonych w Nowosielcu, stanowiących własność 

Gminy Łosice na rzecz Polskiej Spółki Gazownictwa Sp. z o.o. z siedzibą w Tarnowie, która 

stanowi Załącznik Nr 21 do niniejszego protokołu. 

Wykaz głosowania imiennego stanowi Załącznik Nr 22 do niniejszego protokołu. 

6) w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości; 

Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały, poinformowała, iż na komisji wspólnej 

został pozytywnie zaopiniowany, następnie zarządziła głosowane. 

W wyniku przeprowadzonego jawnego głosowania przy wykorzystaniu urządzeń 

umożliwiających sporządzenie i utrwalenie imiennego wykazu głosowań radnych, Rada w 

obecności 15 radnych, 15 głosami „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”, 

podjęła uchwałę Nr LII/328/22 w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości, która 

stanowi Załącznik Nr 23 do niniejszego protokołu. 
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Wykaz głosowania imiennego stanowi Załącznik Nr 24 do niniejszego protokołu. 

7)  w sprawie przekazania do zaopiniowania organowi regulacyjnemu projektu 

regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków  

Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały, poinformowała, iż na komisji wspólnej 

został pozytywnie zaopiniowany, następnie zarządziła głosowane. 

W wyniku przeprowadzonego jawnego głosowania przy wykorzystaniu urządzeń 

umożliwiających sporządzenie i utrwalenie imiennego wykazu głosowań radnych, Rada w 

obecności 15 radnych, 15 głosami „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”, 

podjęła uchwałę Nr LII/329/22 w sprawie przekazania do zaopiniowania organowi 

regulacyjnemu projektu regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków, która 

stanowi Załącznik Nr 25 do niniejszego protokołu. 

Wykaz głosowania imiennego stanowi Załącznik Nr 26 do niniejszego protokołu. 

8) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Łosice na lata 2022-2032 

Skarbnik poinformowała, że Wieloletnia Prognoza Finansowa jest dostosowana do danych w 

budżecie roku bieżącego. Oprócz tego zostało wprowadzone nowe przedsięwzięcie pod 

nazwą: Przebudowa drogi gminnej nr 20026W w miejscowości Toporów w ramach, którego 

to przedsięwzięcia zaplanowano wydatki w kwocie 400 000 zł w roku 2023 i taką sama kwotę 

w roku 2024.  

Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały, poinformowała, iż na komisji wspólnej 

został pozytywnie zaopiniowany, następnie zarządziła głosowanie. 

W wyniku przeprowadzonego jawnego głosowania przy wykorzystaniu urządzeń 

umożliwiających sporządzenie i utrwalenie imiennego wykazu głosowań radnych, Rada w 

obecności 15 radnych, 15 głosami „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”, 

podjęła uchwałę Nr LII/330/22 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Łosice na lata 2022-2032, która stanowi Załącznik Nr 27 do niniejszego protokołu. 

Wykaz głosowania imiennego stanowi Załącznik Nr 28 do niniejszego protokołu. 



16 

9) w sprawie zmian w budżecie gminy w 2022 roku. 

Skarbnik – budżet Miasta i Gminy Łosice po stronie dochodów zwiększono o kwotę 

747 225,75 zł w związku z wprowadzeniem do budżetu: 

Otrzymanego dofinansowania z Rządowego Funduszu Pomocy Obywatelom Ukrainy w 

kwocie 291 863,41 zł.  

Dofinansowania w formie dotacji przekazanej przez powiat łosicki przeznaczonej na 

organizację zakwaterowanie, wyżywienie i opiekę socjalną dla ludności uchodźczej przybyłej 

do Polski z Ukrainy po 24 lutego 2022 r. w kwocie 55 200 zł.  

Otrzymanego dofinansowania realizacji projektu grantowego Cyfrowa gmina w ramach 

Programu Operacyjnego Polska Cyfrowa w latach 2014-2020 w kwocie 231 069,50 zł.  

Otrzymanych środków w związku z informacją przekazaną przez Wojewodę Mazowieckiego 

o zmianie planów finansowych z budżetu województwa mazowieckiego na bieżący rok w 

kwocie 111 810 zł.  

Otrzymanych środków pochodzących z opłat z zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych 

w obrocie hurtowym w kwocie 32 829,84 zł.  

Dofinansowania realizowanego projektu w ramach programu operacyjnego Wiedza 

Edukacyjna Rozwój 2014-2020 w Zespole Szkół Nr 1 w Łosicach zwrotu z lat ubiegłych w 

kwocie 7 500 zł. 

Po stronie wydatków budżet Miasta i Gminy Łosice zwiększono o kwotę 3 997 225,75 zł.  

Na wskutek wprowadzonych zmian zwiększeniu uległ deficyt budżetu na rok 2022 o kwotę 

3 250 000 zł, który zostanie pokryty wolnymi środkami.  

Do ważniejszych zmian po stronie wydatków należą: 

Wprowadzono do budżetu dotacje celową dla osp przeznaczoną na dofinansowanie zakupu 

pompy ciepła do budyniu OSP Łosice w kwocie 4 000 zł. 
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Zwiększono kwotę 80 000 zł plan wydatków przeznaczony na fundusz wsparcia PSP w 

związku z dofinansowaniem zakupu nowego samochodu osobowego przeznaczonego na 

specjalny samochód operacyjny.  

Zwiększono o kwotę 100 000 zł plan wydatków przeznaczony na realizację zadania 

Modernizacja Gminnego budynku garażowo-administracyjnego przy Transgranicznym 

Centrum Dialogu Kultur w Łosicach. 

Wprowadzono plan wydatków wprowadzony na realizację zadania pod nazwą; Budowa linii 

niskiego napięcia do ogródków działkowych w Łosicach w kwocie 11 000 zł. 

Wprowadzono do budżetu dotacje celową na rzecz Łosickiego Domu Kultury przeznaczoną 

na dofinansowanie zadania pod nazwą: Modernizacja Miejsko-Gminnej biblioteki publicznej 

Łosickiego Domu Kultury w kwocie 550 560 zł. 

Zwiększono o kwotę 500 000 zł plan wydatków na realizację zadania pod nazwą: 

Modernizacja stadionu miejskiego w Łosicach. 

Wprowadzono nowe zadanie inwestycyjne pod nazwą: Wykonanie wewnętrznej instalacji 

elektrycznej na działce gminnej w sołectwie Niemojki Stacja w kwocie 15 000 zł. 

Zwiększono plan wydatków o kwotę 138 522,80 zł w związku z przeznaczeniem środków na 

realizację M-G Programu Profilaktyki Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 

przeciwdziałania Narkomani na terenie Miasta i Gminy Łosice. To są ważniejsze zmiany, czy 

jest potrzeba, aby bardziej szczegółowo omówić? 

Nie zgłoszono potrzeby. 

Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały, poinformowała, iż na komisji wspólnej 

został pozytywnie zaopiniowany, następnie zarządziła głosowane. 

W wyniku przeprowadzonego jawnego głosowania przy wykorzystaniu urządzeń 

umożliwiających sporządzenie i utrwalenie imiennego wykazu głosowań radnych, Rada w 

obecności 15 radnych, 15 głosami „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”, 

podjęła uchwałę Nr LII/331/22 w sprawie zmian w budżecie gminy w 2022 roku, która 

stanowi Załącznik Nr 29 do niniejszego protokołu. 
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Wykaz głosowania imiennego stanowi Załącznik Nr 30 do niniejszego protokołu. 

6. Sprawy różne i wolne wnioski. 

Radna Elżbieta Knapiuk – mam pytanie jeżeli chodzi o parking przy ul. Kilińskiego, jesteśmy 

bardzo zadowoleni z inwestycji, domniemam, że inwestycja ma gwarancję bo wszyscy 

pamiętamy w jakich warunkach była wykonywana. W chwili obecnej jest efekt widoczny. 

Kolejne płyty ażurowe są wysadzane ponad powierzchnie parkingu i one się już ruszają. Czy 

ewentualnie wykonawca ma jakąś gwarancje i czy będzie to poprawiał? Natomiast druga 

sprawa: Zadzwoniła do mnie w ubiegłym tygodniu mieszkanka Sienkiewicza 6 w sprawie 

kotłowni na osiedlu Sienkiewicza i zapytała na jakim etapie jest przejście z ogrzewania 

węglowego na gazowe na osiedlu? Mieszkańcy chcą rekompensaty za odnowione mieszkania 

z tego tytułu, że sadza która się wydobywa z komina jest wszędzie. Nie ma możliwości 

otwarcia okna. Ja zapewniłam, że robimy wszystko, aby ogrzewanie jednak już zmienić. Mam 

pytanie, czy uda się to na następny sezon grzewczy? 

Burmistrz – jeżeli chodzi o parking na ul. Kilińskiego rozumiem, że chodzi o to, że część płyt 

się popodnosiła? Generalnie był już wykonawca i to poprawiał. Nie jest to naturalna sytuacja, 

że kruszywo jest pod płytą. Jest to na gwarancji i jak najbardziej będziemy interweniowali. 

Będzie to na pewno poprawiane. Jeżeli chodzi o kotłownie, sytuacja jest o tyle trudna, że 

warunki na przyłącze gazowe, spółka dostała dopiero na rok 2023. Kto robi jakieś inwestycje 

na pewno słyszał, że albo nie chcą wydać warunków albo wydają w bardzo odległych 

terminach. Rozmawialiśmy prezesem PiNG o tym, aby do października, listopada tego roku 

wydać warunki, żeby dało się wybudować przyłącze. Jestem ciekawy, co będzie jak tam 

będzie gaz i czy mieszkańcy nie przyjdą rozmawiać o tym, że dymiło ale było lepiej. Piece 

spełniają normy, były wymieniane. Są miejsca, w których nie można podłączyć gazu, bo nie 

było takiej możliwości i co sąsiedzi mają chodzić i rekompensatę prosić? Jak się pali, to się 

dymi. Działania zostały podjęte wystąpiliśmy o warunki do PSG i jeżeli wszystko będzie 

dobrze do końca roku będzie wydana decyzja. Jest szansa, aby na przyszły rok było zasilanie 

gazowe. Niestety pan prezes wyszedł i dokładnie nie potrafię odpowiedzieć na to pytanie. 

Przewodnicząca Osiedla Żeromskiego Teresa Trocewicz zapytała o plan zagospodarowania 

przestrzennego na jakim etapie jest on procedowany? 
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Burmistrz odpowiedział, że pytanie jest bardzo skomplikowane, bo tak samo jak nie został 

przewidziany Covid i poluźnił pewne decyzje administracyjne i nie obowiązywało kpa to jest 

to proces bardzo złożony. Co ciekawe nie było jeszcze sołtysów ale już na spotkaniach z 

radnymi była rozmowa, czy nie zakończyć tego tematu na etapie studium. Mieszkańcy złożyli 

ponad 600 wniosków dotyczących działek. Pojawiły się problemy, jeżeli chodzi o planistyczne 

rzeczy ponieważ jest pewna proporcja jeżeli chodzi o tereny budowy pod budownictwo 

jednorodzinne bo przekroczyliśmy normę o 30% terenów zabudowy jak mamy mieszkańców 

i możliwości budowania domów. Od strony nadzoru prawnego cały czas były zmieniane 

zadania, a okres covidu nie pozwalał na bezpośrednie konsultacje i wszystko się wydłużało. 

W tym momencie coraz głośniej mówi się o planie ogólnym. W 2019 roku miał wejść kodeks 

urbanistyczny, teraz mówi się o planie ogólnym. Studium w ogóle ma nie być. Na ten 

moment możemy skończyć studium, a z planem nie potrafię powiedzieć, czy rok czasu, czy 

ponad rok. Pandemia się skończyła, ale zaczęło się kolejne nieszczęście. Pewne instytucje są 

skupione na innych działaniach.  

Przewodnicząca Zarządu Osiedla Żeromskiego Teresa Trocewicz zapytała o możliwość 

przedłużenia linii gazowej na ulicy Siedleckiej? 

Burmistrz – ilu mieszkańców złożyło wnioski? Możliwość przedłużenia linii jest wtedy, kiedy 

mieszkańcy złożą do PSG wnioski o wydanie warunków. I to jest dla nich sygnał, że oni 

potrzebują gazu. Jest szansa, ponieważ jest tam duży odbiorca, nie wiem dokąd w tym 

momencie jest gaz przeciągnięty bo trwały tam prace. Zainteresowani muszą składać 

wnioski, PSG musi mieć odbiorców. Nie jest to nasze własne zadanie. Kanalizacja, wodociągi 

tak natomiast gaz, energia elektryczna, przyłącza teleinformatyczne to już poza zasięgiem 

gminy. My, oczywiście pomagamy, rozmawiamy aby naszym mieszkańcom usprawnić 

funkcjonowanie. Możemy poprzeć, prosić o coś, natomiast władczej mocy nie mamy. Na 

etapie wykonawstwa możemy udostępniać tereny dróg, naszych działek. Jeżeli mieszkańcy 

chcieliby zmasowaną akcję zrobić mogliby przynieść wnioski do urzędu i złożymy je zbiorowo 

do PSG wnioski. W ten sposób możemy pomóc. Dopiero jak wpłyną konkretnie wnioski od 

wnioskodawców możemy rozmawiać o rozbudowie sieci.  

Przewodniczący Zarządu Osiedla Sienkiewicza Pan Kamil Sakowski zapytał o segregacje 

śmieci bio i podwyższoną opłatę za złą segregację. 
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Burmistrz – jeżeli worek w którym jest bio, a nie jest przeznaczony na bio tylko jest 

plastikiem to jest to logiczne, że jest nie prawidłowa segregacja. Aczkolwiek nie potrafię 

odpowiedzieć na pytanie. Trzeba byłoby prezesa zapytać.  

Przewodnicząca Rady zapytała, czy są jeszcze jakieś pytania do Pana Burmistrza?  

Pytań nie było. 

Burmistrz – Szanowni Państwo dostaliście zaproszenia na dwa wydarzenia, pierwszy to 

koncert z okazji Dnia Matki wystąpi Pani Katarzyna Żak na 18 maja w środę godz. 18.00. 

koncert nieodpłatny. Drugi koncert dzięki dobrej współpracy z samorządem województwa 

mazowieckiego z cyklu dla Kobiet Mazowsza m.in. Alicja Węgorzewska, Maciej 

Miecznikowski koncert 22 maja w niedzielę o godz. 13.00 w ŁDK. Sukcesem zakończył się 3 

przetarg na szkołę w Patkowie. Została sprzedana szkoła. Były dwie osoby licytujące.  

7. Zamknięcie obrad. 

Po zrealizowaniu porządku obrad o godzinie 17.50 Przewodnicząca Rady Pani Ewa 

Hornowska zamknęła LII sesję Rady Miasta i Gminy Łosice. 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

Protokołowała:  

Wioleta Częstochowska  

Przewodniczyła: 

Przewodnicząca 

Rady Miasta i Gminy  

Ewa Hornowska 

 

 


